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20 ΘΑΥΜΑΤΑ ΠΟΥ ΕΖΗΣΑ ΑΠΟ ΚΟΝΤΑ ΚΑΙ 

ΠΛΗΘΟΣ ΜΕΤΑΦΥΣΙΚΩΝ ΦΑΙΝΟΜΕΝΩΝ ΠΟΥ 

ΑΠΟΔΕΙΚΝΥΟΥΝ ΤΗΝ ΑΘΑΝΑΣΙΑ ΤΗΣ ΨΥΧΗΣ ΚΑΙ 

ΜΕΤΑ ΘΑΝΑΤΟΝ ΖΩΗΣ. 

ΓΙΑ ΠΟΛΥ ΔΥΣΚΟΛΟΠΙΣΤΟΥΣ ΚΑΙ ΑΘΕΟΥΣ 

ΜΟΝΟ ΑΠΟΔΕΙΞΕΙΣ.  
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Δεν ξέρω γιατί γράφω έντυπα που έχουν ευαίσθητα θέματα και 

δεν θέλει κανείς να τα αγγίζει. Προβλήματα που τα κρύβουν 

χωρίς να ψάχνουν τη λύση. Τα κρύβουν κάτω από το χαλί. Αυτό 

το έντυπο δεν ήθελα με τίποτα να το γράψω. Είναι επικίνδυνο 

για μένα ,να εκτεθώ ,να θεωρηθώ αφελής ,κυρά Κατίνα που 

πιστεύει με αφέλεια σε θρύλους και μύθους. Αν θεωρηθώ τέτοια 

προσωπικότητα θα ζημιώσω και την εκτίμηση στα άλλα 36 

έντυπα. Είναι πολύ περίεργο το θέμα για να γραφτεί. Αυτά 

λέγονται αλλά ποτέ δεν γράφονται. Εγώ γιατί ρισκάρω να 

θεωρηθώ μη σοβαρό άτομο; Γιατί δεν θέλω να είμαι δειλός , 

θέλω να τολμώ ,όταν πιστεύω κάτι και ας χάσω την εκτίμηση 

των αναγνωστών. Άλλωστε οι μισοί θα τα βρουν σωστά ,οι 

άλλοι μισοί αφελή. Παίρνω λοιπόν το ρίσκο και ξεκινώ να 

εκτίθεμαι. 

Κατ  αρχήν ,δεν είμαι αφελής. Στη Νομική Σχολή 

Θεσσαλονίκης έμαθα ότι μόνο ό,τι αποδεικνύεται 

,διασταυρώνεται το ελέγχεις με την ανακριτική μέθοδο κ.λ.π  

κ.λ.π. Τότε το δέχεσαι. Αλλιώς ελλείψει σοβαρών στοιχείων το 

απορρίπτεις. Ο αναγνώστης θα κρίνει αν εφαρμόζω τα 

παραπάνω στο έντυπο αυτό. Ποιος είναι ο σκοπός του εντύπου; 

Να κάνω κήρυγμα; Δεν είμαι Ιεροκήρυκας και δεν το επιδιώκω. 

Ούτε γράφω θρησκευτικά βιβλία κι ας φαίνονται έτσι. Απλά 

γεγονότα και μόνο γεγονότα. Ποτέ δεν ηθικολόγησα  δεν 

μίλησα για αρετές που πρέπει να αποκτήσει ο άνθρωπος για την 

σωτηρία της ψυχής του. Υπάρχουν πιο κατάλληλοι θεολόγοι 
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,ιερείς ,ιεροκήρυκες να γράψουν αυτά τα βιβλία τα οποία 

εκτιμώ βέβαια. Εγώ όλα τα βλέπω από αποδεικτικής σκοπιάς 

και γράφω για αυτά που συμβαίνουν αλλά είναι αόρατα και δεν 

τα δίνουμε σημασία. Το έντυπο αυτό αναφέρετε σε δύο θέματα. 

Πρώτον ,θαύματα που επί δεκάδες χρόνια μου διηγήθηκαν φίλοι  

,γνωστοί ,συγγενείς και άλλοι και τα έλεγξα με ανακριτικό 

τρόπο και τα βρήκα αντικειμενικά. Δεν τα έγραψα όλα ,όσα 

ήταν αμφιλεγόμενα τα άφησα. Το δεύτερο μέρος αναφέρεται σε 

μεταφυσικά γεγονότα που συμβαίνουν , τα ακούμε πολλές 

φορές ,αλλά αόρατα όπως είναι ,τα προσπερνάμε. Φυσικά 

έγραψα και 20 θαύματα που τα έζησα από κοντά. Τα 

μεταφυσικά τι με ενδιαφέρουν ; Αποδεικνύουν  ότι υπάρχει 

πνευματικός ,μεταφυσικός κόσμος πέρα από την ύλη. Πέρα από 

τον υλικό κόσμο. Και λοιπόν; Μα αν συνειδητοποιήσει ο 

άνθρωπος ότι υπάρχει και αόρατος μη υλικός κόσμος ,θα 

προβληματιστεί σοβαρά και θα του είναι ευκολότερο να 

πιστέψει σε θαύματα ,στο Θεό, στο Χριστό και στην αιώνια 

μετά θάνατον ζωή. Οι άνθρωποι πιστεύουν αυτό που βλέπουν 

μπροστά τους μόνο. Τα αστέρια , τα δέντρα ,τη κατσίκα ,το 

σπίτι ,το αυτοκίνητο. Αυτά υπάρχουν και τίποτε άλλο ,έτσι 

νομίζει και ΔΥΣΚΟΛΕΥΕΤΑΙ  ΠΟΛΥ να δεχθεί και τον 

ΑΟΡΑΤΟ  ΠΝΕΥΜΑΤΙΚΟ  ΚΟΣΜΟ. ΕΓΩ ΛΕΕΙ  ΕΙΜΑΙ 

ΡΕΑΛΙΣΤΗΣ ,μόνο αυτά που βλέπω , ότι δεν βλέπω δεν 

υπάρχει. Τώρα εγώ είμαι ο αφελής; 
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Πριν αρχίσω να γράφω ,έχω ένα σοβαρό πρόβλημα. Το internet 

,το google δεν είναι για πολλές σελίδες ,γι αυτό πέτυχε. Ο 

κόσμος θέλει σύντομα και συνοπτικά. Αυτό είναι πολύ δύσκολο 

όταν το θέμα είναι μεγάλο. Γι αυτό γράφω έντυπα και όχι βιβλία 

,δεν θα τα διάβαζε κανείς (300 σελίδες  η 200 σελίδες). Έτσι 

πρέπει σε 29 σελίδες το πολύ να τα περιγράψω με πολύ 

συντομία ,πολύ συνοπτικά ,αφήνοντας έξω όμως σημαντικές 

λεπτομέρειες που θα βοηθούσαν τον αναγνώστη να έχει 

καλύτερη εικόνα. Δεν έχω όμως επιλογή στο internet. Ξεκινώ 

πολύ συνοπτικά. 

Ξεκινώ με ένα επίκαιρο θαύμα μεγάλο. Πριν τρείς μήνες έγιναν 

οι μεγάλες πλημμύρες στη Θεσσαλία. Ένα μήνα πριν είχα 

στείλει βιβλία με θαύματα του Αγίου Ραφαήλ σε 12 άτομα 

(φίλους ,γνωστούς ,συμμαθητές). Μία γιατρός μου είπε «δεν 

πιστεύω στα θαύματα που έστειλες ,όλα εξηγούνται ,κάποιο 

λάθος ιατρικό συνέβη». Μετά από μία εβδομάδα την πήρα 

τηλέφωνο για κάποιο λόγο και μου είπε ότι εμφανίστηκε 

απόγευμα κάποιος ψηλός μαυροφόρος που της θύμιζε το Χάρο 

όπως τον ζωγραφίζουμε. Τρόμαξε. Της λέει. 

Τι ήρθα να κάνω εγώ σ’ αυτό το σπίτι; Δεν μπορώ να προσφέρω 

τίποτα. 

Της λέω αμέσως. Μα δεν κατάλαβες ποιος ήταν; Ήταν ο Άγιος 

Ραφαήλ που σου είπε θέλει να βοηθήσει αλλά δεν τον αφήνεις. 

Μετά από μερικές μέρες η Φαρκαδόνα όπου έμεινε η γιατρός, 

πλημμύρισε με δύο-τρία μέτρα νερό. Ενώ τα νερά μου είπε 



 

5 
 

έπνιγαν όλα τα σπίτια, στο δικό της τα  σταματούσαν στον κήπο 

δύο μέτρα από το σπίτι. Τώρα μου λέει πιστεύω και το λέω και 

σε άλλους το θαύμα. 

Μια φορά πριν χρόνια ,έπεσα σε απόγνωση από σημαντικά 

προβλήματα. Προσευχόμουν μία ώρα στον Άγιο Ραφαήλ να μου 

δώσει ένα μήνυμα ότι τουλάχιστον ο Θεός είναι μαζί μου και 

δεν με εγκατέλειψε. Το βράδυ ακούστηκαν στις δύο τη νύχτα 

δύο δυνατοί κτύποι στην πόρτα. Δεν ήταν κανείς έξω όμως 

κατάλαβα το μήνυμα. Αυτό μην το κάνετε και σεις, εγώ ήμουν 

σε μέγιστη απόγνωση, εξ άλλου αποφασίζει με άγνωστο τρόπο 

που θα ενεργήσει, και να μη δώσει δύο κτύπους σε σας δεν 

σημαίνει εγκατάλειψη. 

Μία δασκάλα ,μετά από πολλές αποτυχημένες εξωσωματικές, 

δέχτηκε να πάρω τηλέφωνο στο μοναστήρι του Αγίου Ραφαήλ 

και να  κάνουν  παράκληση .Επιτέλους έμεινε έγκυος και μου 

είπε με την βοήθεια του Αγίου Ραφαήλ γιατί είδε πράγματα. 

Ένας γείτονας στη Σκουρτού Αιτωλοακαρνανίας (είναι το χωριό 

της συζύγου μου) πυροσβέστης μου μίλησε με την σύζυγό του 

ότι κάνουν πολλές εξωσωματικές αλλά τίποτα. Του είπα θα 

πάρω στον Άγιο Ραφαήλ στην Μυτιλήνη να κάνουν παράκληση. 

Σε λίγο καιρό η σύζυγος του έμεινε έγκυος. Είχαν πάει όμως  

πριν και στην μονή του Αγίου Εφραίμ. Η Σύζυγός του είδε στον 

ύπνο της τον Άγιο Εφραίμ και της είπε θα κάνεις δίδυμα ,το ένα 

θα πεθάνει .Όντως έκανε δίδυμα και το ένα πέθανε. Λέει ο 

πυροσβέστης στον πνευματικό του. Ένας γείτονας μου είπε θα 
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μου το έκανε ο Άγιος Ραφαήλ. Α, αυτοί οι δύο μοιάζουν του 

απάντησε. 

Ο συγκάτοικός μου στην Γ Λυκείου πνίγονταν στο Καβούρι 

Αθηνών και σώθηκε αν και αναίσθητος κάποια κυρία είπε. 

Σήμερα είναι της Αγίας Ιουλίας ,τον έσωσε η Αγία. Όταν 

συγκατοικούσαμε υπήρχε από πριν μία εικόνα πάνω από το 

κρεβάτι του ,μικρή. Μετά από καιρό με ανατριχίλα πρόσεξε ότι 

ήταν η Αγία Ιουλία. Εικόνα της Αγίας Ιουλίας είναι πολύ 

σπάνιο να βρεθεί. Όμως ήταν εκεί ,δεν ξέρουμε πως. 

Ο ανιψιός μου μένει στη Χαλκίδα και είχε φίλο ένα νεαρό 

ψάλτη στον Άγιο Ιωάννη τον Ρώσο στην Εύβοια. Τον ρωτά. 

Είδες κανένα θαύμα; 

Θα σου πω ένα από τα πολλά. Ο Ιερέας του παρεκκλησίου 

,ημέρα του Αγίου Γεωργίου ενώ λειτουργούσε έκανε 

επανειλημμένα παρατηρήσεις στον κόσμο που μιλούσαν δυνατά 

και θορυβούσαν. 

Μη θορυβείτε ,ο Άγιος Γεώργιος ήταν στρατηγός και δεν 

ανέχεται απειθαρχία. Συνέχιζαν εκείνοι. Τότε δύο μεγάλα 

κλαριά από το δέντρο πέφτουν πάνω στους ομιλούντες και τους 

χτυπάνε δυνατά. 

Στη Σκουρτού πάλι κάθε γιορτή της Αγίας Παρασκευής την 

θεωρούν σπουδαία. Υπάρχει σπήλαιο της Αγίας που πηγαίνουν 

να προσκυνήσουν. Έρχεται την ίδια μέρα η γειτόνισσα η 

Τασούλα και μου λέει. 
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Άκου τι έγινε σήμερα. Στο σπήλαιο της Αγίας Παρασκευής 

βλέπουμε ξαφνικά ένα παιδάκι ματωμένο να κλαίει, όταν έπεσε 

πέτρα πάνω του και το κτύπησε. Ήρθε η μάνα του και είπε 

στους παρευρισκόμενους. 

Αχ εμείς φταίμε ,το παιδί ήταν βαριά άρρωστο, ζητήσαμε 

βοήθεια από την Αγία Παρασκευή και της τάξαμε ένα τράγο 

που θα φέρναμε σήμερα, αλλά δεν φέραμε. (Ο λαός λέει μια 

παροιμία «μη τάξεις σε παιδί και σε Άγιο»). 

Όλοι κάνουμε κάποια μεγάλη βλακεία στη ζωή μας. Έκανα κι 

εγώ. Κάποιος φίλος είχε τη «Σολωμονική» στο σπίτι του και για 

να δείξω ότι είμαι άφοβος, του είπα δώσε μου να διαβάσω 

μερικές σελίδες από περιέργεια. Πρόκειται για το αρχαιότερο 

σατανικό βιβλίο μαύρης μαγείας και σατανισμού. Καθόμουν 

στην πλατεία Αριστοτέλους  στο παγκάκι βράδυ στις 8 μ.μ και 

το έβγαλα να διαβάσω δέκα σελίδες το πολύ. Αλλά ούτε την 

πρώτη σελίδα δεν τέλειωσα δεν έβγαζε κανένα νόημα. Ξαφνικά 

έρχεται με αργό βήμα μια γριά παράξενη και από έξι μέτρα 

μακριά μου λέει. 

Ξέρεις τι βιβλίο είναι αυτό που διαβάζεις; Γνωρίζεις το κακό 

που κάνεις; Τρόμαξα και πέταξα το βιβλίο στον τενεκέ 

σκουπιδιών δίπλα. Ήταν σκοτάδι η γριά δεν έβλεπε τι διάβαζα. 

Πήρα το μήνυμα του σοβαρού κινδύνου. Ο Θεός με 

προστάτευσε. 

Δεν ξέρω φίλε αναγνώστη ,αν νομίζεις ότι αυτά τα βγάζω από 

το μυαλό μου. Γιατί να το κάνω; Κακός μπελάς είναι για μένα 
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,εκτίθεμαι και γιατί να κουραστώ να τα γράφω αντί να δω μια 

ταινία στην τηλεόραση στον καναπέ μου άνετος; 

Ο ανιψιός μου πάλι από Χαλκίδα έψαχνε καιρό να βρει καλή 

δουλειά και δεν έβρισκε. Τελικά κάπου στην Αττική που 

έψαχνε, παρακάλεσε τον Άγιο Ραφαήλ να του βρει μια δουλειά. 

Μπαίνοντας σε σοβαρό εργοστάσιο τον προσέλαβαν και είναι 

εκεί 25 χρόνια τώρα. Βγαίνοντας χαρούμενος από το 

εργοστάσιο βλέπει μπροστά του εικονοστάσι του Αγίου 

Ραφαήλ. Προσκύνησε και τον ευχαρίστησε. Πήρε το μήνυμα. 

Ακούστε μπορεί 1 στα 200 να ήταν σύμπτωση. Όμως όταν 

επαναλαμβανόμενες συμπτώσεις συμβαίνουν ,δεν είναι 

συμπτώσεις. 

Αστυνόμος γείτονας  πάλι στη Σκουρτού μου έλεγε. Ήμουν 

καλοκαίρι στο Άγιο  όρος και ξαφνικά στα μονοπάτια του όρους 

με έπιασε αδικαιολόγητη επιθυμία  για ένα ροδάκινο. Όταν 

περνούσα από σκήτες ρωτούσα. 

Μήπως ένα ροδάκινο Γέροντα; Κράτησε πολύ αυτό. Έφτασε σε 

ένα πηγάδι και ένας μοναχός εκεί του έβγαλε νερό και του λέει. 

Να σας δώσω ένα ροδάκινο; Έμεινε κατάπληκτος. 

Ο μπατζανάκης μου  έλεγε το εξής. Πήγε στον Άγιο Παίσιο και 

ο Άγιος τον ρώτησε. 

Πόσα παιδιά έκανε η πεθερά σου; 

Πέντε απάντησε. 

Πως πέντε ,εγώ ξέρω έξι έκανε. 

Όταν πήγε στην πεθερά μας την ρώτησε. 
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Πόσα παιδιά έκανες Παρθενούλα; 

Πέντε και ένα που μου πέθανε έξι απάντησε. 

Έμεινε έκπληκτος. 

15 χρονών επισκέφτηκα τον Άγιο Νεκτάριο στην Αίγινα με την 

αδερφή μου. Έλεγαν ότι αν στήσεις το αυτί στον τάφο του 

ακούς θορύβους (βαδίζει με την μαγκούρα το έλεγαν). Έστησα 

αυτί με αμφιβολία. Οι θόρυβοι ήταν πολύ δυνατοί. Έστησε και 

η αδερφή μου η Σταυρούλα. Δεν άκουσε τίποτα. Αν υπήρχε 

μηχανισμός μέσα θα τον άκουγε και η αδερφή μου. Έμεινα 

έκπληκτος. Με ρωτάει μια μοναχή που περνούσε δίπλα. 

Ακούσατε τον Άγιο; 

Βέβαια. 

Αυτό σημαίνει ότι σας δέχτηκε. 

Άλλοι άκουγαν δυνατούς θορύβους ,άλλοι τίποτα. Μήνυμα του 

Αγίου για το καλό του καθένα. 

Σε μια καφετερία που συχνάζω ,μου έλεγε η ιδιοκτήτρια Η 

αδελφή μου χρόνια έχει πολλαπλούς καρκίνους και βασανίζεται 

,αλλά όλο σώζεται με εγχειρήσεις κ.λ.π. Πήγε στον Άγιο 

Νεκτάριο ,περίμενε σε πολύ μεγάλη ουρά να προσκυνήσει και 

ξαφνικά ο ιερέας της Μονής έρχεται σ’ αυτήν και της λέει 

Εσύ μην περιμένεις ,σε θέλει η Ηγουμένη. Δεν την ήξερε την 

Ηγουμένη ούτε τον Ιερέα. 

Πηγαίνω συχνά στη Μονή Σιμωνόπετρας στο Άγιο Όρος και 

ένας λόγος είναι ότι οι μοναχοί ήρθαν από τα Μετέωρα 
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Τρικάλων και τους είχα συμμαθητές και συνοικότροφους.  Ο 

φίλος μου Μοναχός μου λέει. 

Έλα να σου βγάλω την κάρα του Αγίου Χαραλάμπους να την 

προσκυνήσεις ,ευωδιάζει. Όταν την έβγαλε η ευωδία ήταν 

εντονότατη (μη συγκρίνετε τώρα με απατεώνες ιερείς, 

ελάχιστους σε κάποιες εκκλησίες καμία σχέση). 

Σαν φοιτητής πήγαινα στον Άγιο Παίσιο στη σκήτη του στο 

Άγιο Όρος. Οι φοιτητές ήξεραν ότι όταν πας στον Άγιο, σου 

λέει πολλές φορές τι σκεφτόσουν στο δρόμο. Αυτά το 1974. Τον 

θεωρούσαμε οι φοιτητές Άγιο και πολλοί φοιτητές τον 

επισκεπτόμασταν. 

Θα πω την αμαρτία μου ,κάτι που με ενόχλησε. Ένας καλός 

φίλος μου είπε, ότι όταν νέος πήγε στον Άγιο ,τον ρώτησε.  

Άγιε Παίσιε τι θα κάνω στη ζωή μου; 

Θα παντρευτείς θα κάνεις δύο κόρες ,θα ξαναπαντρευτείς και θα 

κάνεις άλλη μία κόρη. Έτσι ακριβώς έγινε. Το άτομο αυτό είναι 

σοβαρό και έμπιστο, μου το είπε την ημέρα που τον κήρυξαν 

Άγιο. Ενοχλήθηκα, αν μου το έλεγε άλλος δεν θα το πίστευα. 

Γιατί ενοχλήθηκα; Γιατί ο Θεός γνώριζε ήδη από 18 χρονών τι 

θα έκανε στη ζωή του. Βέβαια η απάντηση δίνεται στη 

Θεολογία.(Ο Θεός προγνωρίζει αλλά δεν προορίζει).Δηλαδή 

δεν έφτια ξε ο Θεός το πεπρωμένο του αλλά λόγω άπειρης 

σοφίας γνώριζε την εξέλιξή του. 

Τώρα να το γράψω κι αυτό η όχι; Δεν ξέρω ,τέλος πάντων θα το 

γράψω κι ας μη μου αρέσει. Εδώ στον Εύοσμο από τα σχολεία 
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γνωρίζουν γονείς και μαθητές ότι ασχολούμαι πολύ με τον Άγιο 

Ραφαήλ και δίνω βιβλία με θαύματα από το μοναστήρι. Μια 

γνωστή μου κυρία στη γειτονιά μου ζήτησε να τηλεφωνήσω στο 

Μοναστήρι του Αγίου Ραφαήλ Μυτηλήνης να κάνουν 

παράκληση για κάτι ΑΠΙΘΑΝΟ- ΑΔΙΑΝΟΗΤΟ- ΑΠΙΣΤΕΥΤΟ 

Το παιδάκι 5 χρονών μιας φαρμακοποιού στη γειτονιά το βράδυ 

ενώ κοιμόταν ξαφνικά άρχιζε να ουρλιάζει . Πήγαιναν οι γονείς 

στο κρεβάτι του και το έβλεπαν 30 εκατοστά πάνω από το 

κρεβάτι να αιωρείται. Αυτό συνέβαινε κάθε νύχτα. Πήγαν στο 

γιατρό αλλά τους είπε δεν είναι ιατρικό το θέμα. Μου ζήτησε να 

τηλεφωνήσω στη Μυτιλήνη πράγμα που έκανα. Το παιδάκι 

μετά από λίγο καιρό σταμάτησε να αιωρείται ,αφού το πήγαιναν 

και στον Ιερέα της εκκλησίας και το διάβαζε. Όταν έγινε καλά 

το παιδάκι, ρώτησα την κυρία που μου ζήτησε την παράκληση 

Πιστεύουν τώρα οι γονείς γιατί μου είχες πει είναι άθεοι. 

Όχι μου απάντησε συνεχίζουν να είναι άθεοι. 

Ίσως δεν έπρεπε να το γράψω αυτό με την αιώρηση γιατί είναι 

τόσο απίστευτο που θα φαίνομαι μυθομανής σε κάποιους. Αλλά 

έχω μάθει να τολμώ κι ας με θεωρήσουν οτιδήποτε ,έστω και 

μυθομανή. Την αλήθεια λέω. 

Η ίδια κυρία η κόρη της αεροσυνοδός, στο Μαρόκο στη 

Καζαμπλάνκα πήγε στη λαική αγορά ,μάλωσε με τον πωλητή 

γιατί την κορόιδεψε, έφερε αστυνομία και τότε ο Μαροκινός 

άρχισε να την βρίζει και να της κάνει ξόρκια μαγικά και 

κατάρες ουρλιάζοντας. Από εκείνη την στιγμή μέχρι που έφτασε 
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στο ξενοδοχείο της άρχισε να μην αναπνέει κανονικά. 

Κινδύνευε να πεθάνει και τηλεφώνησε στην μάνα της. Της 

ζήτησε να κάνει παράκληση στον Άγιο Ραφαήλ. Η μάνα της δεν 

είχε το τηλέφωνο και μου ζήτησε να τηλεφωνήσω στο 

Μοναστήρι και να ζητήσω επειγόντως παράκληση. Η κοπέλα 

συνήλθε στη Καζαμπλάνκα και ρώτησα αργότερα ποια στιγμή 

συνήλθε. Ήταν ακριβώς τη στιγμή που γίνονταν η παράκληση. 

Ακούστε, τα θαύματα είναι ατελείωτα. Μπορούσα να γράψω κι 

άλλα. Ποιο το νόημα; Αλλά όλοι εσείς οι αναγνώστες έχετε 

ακούσει στη ζωή σας πολλά θαύματα από μικροί ως τώρα. 

Απλά οι περισσότεροι εκείνη τη στιγμή εκπλαγήκατε ,μετά το 

ξεχάσατε. Αν κάνετε όλοι σας ένα φλάς μπάκ θα δείτε πόσα 

θαύματα σας διηγήθηκαν σοβαροί άνθρωποι αλλά μετά δεν σας 

προβλημάτισαν. Η παλιοζωή αυτή με τα χίλια προβλήματα κάθε 

μέρα μας απορροφά από τα σημαντικά και τραβά όλο το 

ενδιαφέρον μας στα καθημερινά και ασήμαντα. Θα αναφέρω 

ένα τελευταίο θαύμα και πάω στο β΄ μέρος στα 

ΜΕΤΑΦΥΣΙΚΑ. 

Η φίλη της συζύγου μου η Βάσω μου τηλεφώνησε για να μου 

πει ένα μεγάλο θαύμα που της συνέβη (είναι δημόσιος 

υπάλληλος). Εμφανίστηκε στο ύπνο της μία Αγία με στολή 

βυζαντινής αυτοκράτειρας και της είπε  

Είμαι η Θεοδώρα η αυτοκράτειρα του βυζαντίου που την 

εξόρισε ο αυτοκράτορας και κατέληξε σε χωριό της Άρτας 

πάμπτωχη. Εργάστηκε όμως πολύ και έκανε καλό σε πολύ 
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κόσμο. Της είπε το όνομα του χωριού (δεν το θυμάμαι). Θέλω 

να έρθεις στο σπίτι μου της είπε. Όταν ξύπνησα μου λέει 

,κατάλαβα ότι ήταν όραμα αλλά δεν ήξερα ποια Θεοδώρα ήταν 

και πιο θεωρεί σπίτι της. Ψάχνοντας στο internet ανακάλυψε ότι 

όντως η Αγία Θεοδώρα εξόριστη από τον αυτοκράτορα 

κατέληξε στην Άρτα όπου είναι και πολιούχος της πόλης και 

βρήκε και το χωριό που της είπε όπου πρωτοκατοίκησε. Φυσικά 

επισκέφτηκε τον ναό στην Άρτα. 

Βασίλη να το λες αυτό το θαύμα μου είπε. 

Κάπως αγανακτισμένος της λέω. 

Μα τι να λέω; Ποιος θα το πιστέψει; Εδώ λέμε γιγάντια 

θαύματα και δεν δίνουν σημασία ,για όλα έχουν μια 

δικαιολογία. Λένε ότι είναι ρεαλιστές. Το είπα με πικρία γιατί 

όπου έχω αναφέρει σημαντικότατα θαύματα, το 95% 

αδιαφόρησε πλήρως και έδινε ο καθένας διαφορετική εξήγηση. 

Αυτό το θαύμα μόνο σε έναν το είπα και μου λέει  

Πρέπει να μπέρδεψε ιστορία του βυζαντίου με άλλα γεγονότα 

και της βγήκε αυτό. Είπατε τίποτα; 
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Β  ΜΕΡΟΣ 

               ΜΕΤΑΦΥΣΙΚΑ              ΦΑΙΝΟΜΕΝΑ 

               ΑΠΟΔΕΙΞΗ     ΑΘΑΝΑΣΙΑΣ    ΨΥΧΗΣ 

             ΚΑΙ        ΠΝΕΥΜΑΤΙΚΟΥ         ΚΟΣΜΟΥ 

 

Τι ονομάζουμε μεταφυσικό; 

Ένα φαινόμενο που δεν έχει καμία σχέση με τον υλικό κόσμο 

που ζούμε κάτι που προέρχεται από άλλον μη υλικό κόσμο ,τον 

πνευματικό και αόρατο κόσμο. 

Εγώ είμαι ρεαλιστής, όλα είναι ύλη, δεν πιστεύω σε 

μεταφυσικά. Όλα εξηγούνται. Ότι δεν φαίνεται ,δεν υπάρχει. 

Ότι πεις φίλε μου, αλλά περίμενε λίγο. Βλέπεις ένα ποτήρι με 

νερό. Τι βλέπεις; 

Ένα ποτήρι και το νερό ,απλό είναι. 

Στο Λύκειο πήγες; 

Πήγα 

Ε ,λοιπόν τίποτα δεν έμαθες; 

Αυτό το νερό το ήσυχο αποτελείται από δισεκατομμύρια μόρια 

και τα μόρια έχουν δισεκατομμύρια άτομα και τα άτομα 

αποτελούνται από νετρόνια- πρωτόνια- ηλεκτρόνια. Το ξέρεις 

ότι δισεκατομμύρια ηλεκτρόνια με ασύλληπτη ταχύτητα 

κινούνται γύρω από το άτομο; Γίνεται ένας πανζουρλισμός στο 

νεράκι του ποτηριού δισεκατομμυρίων κινήσεων  των 

ηλεκτρονίων και με τεράστια ενέργεια μέσα τους. Βλέπεις 

τίποτα απ’ όλα αυτά; Όχι ,ένα ήσυχο δροσερό νεράκι. Ε ,λοιπόν 
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πόσο ρεαλιστής είσαι; Τίποτα δεν βλέπεις το ποτήρι με το νερό 

είναι το ένα τοις τρισεκατομμυρίοις  που βλέπεις. Τ’ άλλα δεν 

τα βλέπεις, μπορείς να το εξηγήσεις; Γιατί το νεράκι χρειάζεται 

δισεκατομμύρια ηλεκτρόνια; 

Ένα δεύτερο παράδειγμα. Ανοίγεις το ραδιόφωνο και είσαι 

Καλαμάτα και έρχεται τέλειο το τραγούδι του Καζατζίδη από 

Αθήνα. Το βλέπεις στον ουρανό να έρχεται; Αόρατο. Ο 

παρουσιαστής στην TV έρχεται από τον αέρα αόρατος. Τον 

βλέπεις; Άρα μη λες ότι βλέπω πιστεύω. Και εντάξει τα 

παραπάνω υπάγονται στην ύλη (κύματα μαγνητικά κ.λ.π). Αλλά 

αν δεν είχε φτιάξει ο Θεός τα κύματα ούτε ραδιόφωνο ούτε tv 

ούτε ασύρματος θα υπήρχε. Βρήκαν τα έτοιμα κύματα οι 

άνθρωποι και έφτιαξαν τις συσκευές. Το ίδιο ισχύει και για το 

κινητό τηλέφωνο. Βασικός νόμος της Φυσικής είναι ότι εκ του 

μηδενός ουδέν γεννάται. Πως και ποιος τα δημιούργησε από το 

μηδέν; Η φύση; Δεν μπορεί ,δεν έχει μυαλό έχει νόμους και 

καταναγκασμό. Άρα μόνο ένα σοφό υπέρτατο ον μπορούσε με 

τόση σοφία. Και ποιος έφτιαξε το υπέρτατο ον; Κανείς ,υπήρχε 

πάντα. Αυτή είναι η αλήθεια. Ο Θεός λέει υπήρχε πάντα. 

Μπορεί το μυαλό σου να το εξηγήσει; Αδύνατον και να το 

δεχτεί. Από το μηδέν που βρήκε ύλη; Αδύνατον να το δεχτούμε. 

Όμως όλος ο υλικός κόσμος υπάρχει ,είτε δεχόμαστε από το 

μηδέν είτε όχι. Άρα πως μιλάς με σιγουριά ότι ξέρεις τι 

συμβαίνει; Αφού ουδέν γνωρίζουν ούτε οι αρχάγγελοι Μιχαήλ 

και Γαβριήλ. Γι αυτό ο Σωκράτης είπε «εν οίδα ότι ουδέν οίδα» 
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δηλαδή ένα γνωρίζω, ότι τίποτα δεν γνωρίζω. Εσύ γιατί μιλάς 

με σιγουριά για ύλη-αθεΐα  κ.λ.π. Τι ξέρεις; 

Όχι μόνο αθεΐα και υλισμός από τη μια αλλά και αντιφάσεις επί 

πλέον. Παράδειγμα εκατομμύρια σατανιστές σε Η.Π.Α και 

Ευρώπη. Σε μία στατιστική διάβαζα ότι 500.000 σατανιστές 

υπάρχουν στην Αγγλία και 3.000.000 στις Η.Π.Α. Δεν ξέρω αν 

είναι αληθής ο αριθμός αυτός ,τον αμφισβητώ. Όμως είναι 

εκατοντάδες  χιλιάδες ,λατρεύουν τον Σατανά. Γιατί; Γιατί τον 

θεωρούν επαναστάτη που τα έβαλε με τον Θεό. Κάτι σαν «Τσε 

Γκεβάρα». Μισούν το Θεό ,έχουν δικούς τους ναούς ,κάνουν 

τελετές κ.λ.π. Πόσα συγκροτήματα της ροκ δήλωναν επίσημα 

ότι είναι σατανιστές  και στα εξώφυλλα των δίσκων έβαζαν τον 

Τράγο ,σύμβολο του Σατανά; Πόσοι δίσκοι με αντίστροφες  

εγγραφές (αν παίζονταν ανάποδα έψαλλαν υπέρ του Σατανά);  

Άκουσα και εγώ δίσκους σε αντίστροφη εγγραφή να υμνούν τον 

Λούσιφερ (εωσφόρο).Όταν ήμουν φοιτητής το 1974-1979 είχε 

γίνει επιδημία οι φοιτητές να κάνουν «σεανς» δηλαδή σε ένα 

τρίποδο τραπεζάκι να καλούν πνεύματα αποθανόντων για 

ερωτήσεις. Μάταια η Εκκλησία τότε φώναζε ότι τα 

εμφανιζόμενα πνεύματα με ποικίλους τρόπους  (γράμματα που 

ενώνονταν και έδιναν απαντήσεις)  είναι δαίμονες και όχι 

αποθανόντες. Γνώρισα τότε φοιτητές που μου περιέγραφαν με 

τρόμο καταστάσεις που έζησαν και πράγματα που είδαν σε 

τέτοιες συγκεντρώσεις  «πνευματικές»  όπως  τις ονόμαζαν. Οι 

δαίμονες απαγορεύεται από το Θεό να πειράξουν ανθρώπους 



 

17 
 

,εκτός αν τους δώσει ο άνθρωπος το δικαίωμα. Μου έλεγε 

μαθητής μου που ασχολούνταν με αυτά τρομακτικές εμπειρίες 

που έζησε έως και ζωντανή εμφάνιση δαιμόνων. Όταν πήγε να 

κοινωνήσει (σαν τελετή το είδε) ο λαιμός του πονούσε φοβερά 

σαν να τον τρυπούσαν αγκάθια. Του εξήγησα ότι ο Θεός έχει 

οργισθεί μαζί του και ευτυχώς  έγινε άνθρωπος της εκκλησίας 

με μεγάλο αγώνα. Στη δεκαετία του 80 και 90 ο σατανισμός στη 

Κρήτη και στη Θεσσαλονίκη πήρε μορφή επιδημίας, ενώ 

κάποιες μαθήτριες αυτοκτόνησαν ιδίως στη Κρήτη, από 

νυχτερινές εμφανίσεις δαιμόνων. Μία μαθήτρια που 

αυτοκτόνησε έγραψε.(δεν με αφήνει ο μαυροφόρος, έρχεται 

συνέχεια). Θυμάμαι εκείνη την εποχή της επιδημίας κάλεσα 

στην έκτη Δημοτικού του Ευόσμου τον π. Γεώργιο Μίλκα να 

ενημερώσει τους μαθητές για τη μόδα του σατανισμού. Μου 

έλεγε Ιερέας της Παναγίας της Τήνου σε εξορκισμούς που 

έκανε έρχονταν πολλοί δαιμονισμένοι δεμένοι ,με πολύ δύναμη, 

έβριζαν το Χριστό κατά τον εξορκισμό, έλεγαν γεγονότα από τη 

ζωή του Ιερέα και όταν τους ακουμπούσε  τον Σταυρό ,πάντα 

όλοι έλεγαν την ίδια λέξη. Με καίει –με καίει. Έβριζαν την 

Παναγία στο Ναό και  άλλα  που  δεν  θέλω να αναφέρω.  Δεν  

είναι παραμύθια  αυτά ,είναι γεγονότα όσο κι αν δε θέλουμε να 

τα πιστέψουμε, επειδή δεν τα είδαμε οι ίδιοι. Ο Χαρδαβέλας 

βιντεοσκόπησε εξορκισμό στον Καρέα Αθηνών και ήταν όπως 

τα περιγράφω. Η μαύρη μαγεία δεν είναι μύθος, είναι μια 

πραγματικότητα χιλιάδων χρόνων. Στην Αφρική διάβαζα σε 
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βιβλίο Έλληνα Ιεραποστόλου ,που μάλλον θα τον 

αγιοποιήσουν, ότι όλοι ζουν με τον τρόμο της μαύρης μαγείας 

που προκαλεί και θανάτους. Ρωτήστε Αφρικανό τι τρέμει 

περισσότερο.  

Μου έλεγε με τρόμο μία συγγενής μου, ότι επειδή τη μισούσε η 

πεθερά της, της έκανε μάγια. Τα βρήκε τυχαία σε γλάστρα 

(κόμπους, σχοινιά, καρφίτσες και άλλα περίεργα). Κάλεσε τον 

παπά, εκείνος τον Μητροπολίτη και της είπαν να τα πετάξει στη 

θάλασσα (στον Σαρωνικό). Όταν τα πέταξε μου έλεγε, ενώ τα 

νερά ήταν ήρεμα, έγινε κύμα μεγάλο και τα νερά άφρισαν. 

Τρόμαξαν. 

Ένας  φίλος καθηγητής Ιατρικής μου έλεγε ότι ένας γνωστός 

του Λοχίας στο στρατό έκανε με 5 στρατιώτες τελετή. Ζήτησε 

να βγάλουν όλοι τον σταυρό όσοι φορούσαν. Ένας δεν τον 

έβγαλε. Ξαφνικά μπροστά στους στρατιώτες δέχονταν σοβαρά 

χτυπήματα και ακούστηκε δαιμονική φωνή «δεν σου είπα να 

βγάλουν όλοι τον σταυρό;». Επειδή ο Λοχίας ήταν 

μετανιωμένος πήρε τριήμερη άδεια να μην εκτεθεί. Τέτοια 

φαινόμενα είναι ατελείωτα. Τα αναφέρω ως μεταφυσικά 

γεγονότα που δείχνουν ότι υπάρχει πνευματικός κόσμος πέρα 

από την ύλη. Όλοι κάτι έχουν ακούσει για δαιμονικά φαινόμενα 

αλλά αποφεύγουν να προβληματιστούν και να τα σκεφτούν. 

Ο Χριστιανός, ο πιστός δεν έχει να φοβάται τίποτα, γιατί τα 

μάγια δεν πιάνουν τους Χριστιανούς. Μια φορά ο Άγιος 

Παίσιος πέρασε από τη Μονή Χρυσοβαλάντου και οι μοναχές 
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έβαζαν κασέτες από εξορκισμούς. Γυναίκες που μιλούσαν 

αντρικά, έβριζαν τον παπά και τον Χριστό. Ο Παίσιος  τότε 

είπε. 

Σταματήστε αυτές τις κασέτες γιατί πολλά δαιμόνια είδα στο 

Μοναστήρι αυτό. 

Κάποιοι από αυτούς τους φοιτητές που καλούσαν τους άλλους  

γνώριζαν για δαίμονες, γιατί όταν άλλη γνωστή φοιτήτρια της 

Νομικής ανυψώθηκε μπροστά στους άλλους φοιτητές και δεν 

κατέβαινε, ο αρχηγός είπε. 

Μπήκε ο δαίμονας μέσα. Άρα γνώριζε. 

Δεν ξέρω αν γίνονται και σήμερα αυτά. Ελπίζω όχι. Αλλά ότι 

πολλοί φοιτητές ,ακόμη και μαθητές ασχολούνται είναι γεγονός 

αναμφισβήτητο. Πόσες φορές φύλακες νεκροταφείων 

συνέλαβαν μαθητές Λυκείου να μπαίνουν  κρυφά για να πάρουν 

νεκρόχωμα (το χρησιμοποιούν στη μαύρη μαγεία). 

ΓΙΑΤΙ  ΑΝΕΦΕΡΑ  ΤΑ  ΠΑΡΑΠΑΝΩ; 

Γιατί αν τα θαύματα δεν πείθουν, ίσως πείσουν αυτά τα φρικτά 

πράγματα που συμβαίνουν. Γι΄ αυτό τα ανέφερα και είναι όλα 

αληθινά. Δείχνουν ότι υπάρχει αόρατος κόσμος, αφού οι 

δαίμονες δεν πεθαίνουν ούτε οι ψυχές των ανθρώπων 

πεθαίνουν, άρα αθανασία ψυχής και αιωνιότητα. Ο άνθρωπος 

του αρέσει δεν του αρέσει η ψυχή του θα ζει αιώνια όπως 

αιώνια ζουν και τα σκοτεινά όντα που ανέφερα. 

Αν αμφιβάλεις ακόμα για τον πνευματικό κόσμο αναφέρω 

κάποια παραδείγματα πέραν της ύλης. 
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 Πόσες και πόσες μάνες που είχαν παιδιά στον πόλεμο, την ώρα 

που έτρωγαν τη σφαίρα τα παιδιά τους και ενώ έπιναν καφέ 

στην παρέα σηκώνονταν ξαφνικά με τρόμο και έλεγαν. 

Το παιδί μου κάτι κακό έπαθε το παιδί μου. 

Το παιδί ήταν στο Σαγγάριο ,η μάνα στη Θεσσαλονίκη, η ύλη το 

έκανε και αυτό; 

Πόσες φορές άνθρωποι στο χειρουργείο που σταμάτησε για 10-

15 λεπτά η καρδιά τους βλέπουν να βγαίνουν από το σώμα και 

να οδεύουν στο σκοτεινό τούνελ; Και έστω να δεχτώ ότι το 

κάνει ο εγκέφαλος, αλλά οι ίδιοι λένε βγήκαν από το σώμα 

αιωρούνταν στο ταβάνι και έβλεπαν όλες τις κινήσεις των 

γιατρών. Τι βγήκε από το σώμα; Είναι ολοφάνερο ,η ψυχή, αλλά 

δεν πήρε το οκ από τον Θεό να φύγει. Τι δείχνουν όλα αυτά; 

Υπάρχει ζωή πέραν της ύλης. Η ύλη δεν μπορεί να τα κάνει 

αυτά. Οι γυναίκες , το δέχεται η επιστήμη, έχουν ανεπτυγμένη 

διαίσθηση που ξεπερνά την ύλη. Μπορούν στον ύπνο τους να 

δουν θάνατο συγγενούς τους που θα έρθει σε 15 ημέρες. 

Μπορούν να δουν όνειρο  όραμα για κάτι κακό που θα συμβεί. 

Όχι πάντα βέβαια ,σπάνια, αλλά δείχνει ότι υπάρχει κόσμος 

πέραν της ύλης, υπάρχει  το  μεταφυσικό στοιχείο. Η Σύζυγός 

μου 20 μέρες πριν με γνωρίσει με είδε ακριβώς όπως είμαι 

,πράσινα μάτια, μέσα στον γεμάτο με λουλούδια,  κήπο της 

αυλής της να πηγαίνω προς το μέρος της. Ύλη είναι αυτό; Η 

ύλη δεν μπορούσε να ξέρει, μόνο ο Θεός στήνει τέτοια 

οράματα. Στην τραγωδία των Τεμπών κάηκε νεαρός που 
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επρόκειτο να παντρευτεί. Στην τηλεόραση ο παππούς του ιερέας 

έλεγε, ότι τον είδε ένα χρόνο πριν να παντρεύεται και ξαφνικά 

να παίρνει φωτιά και να καίγεται. Μόνο ο Θεός το γνώριζε 

αυτό. Ούτε αυτά πείθουν; Ισχύει ακόμα, εγώ είμαι ρεαλιστής 

μόνο αυτά που βλέπω; 

Να πω και κάτι μακάβριο που δείχνει αθανασία ψυχής; Μου 

έλεγε ένας ιερέας ,πολύ καλός φίλος το εξής. Πέθανε ο αδερφός 

της μητέρας του και μετά από ένα μήνα άρχισε να εμφανίζεται 

στον ύπνο της και να της λέει. 

Να πας στο νεκροταφείο.(είχε πάει λίγο πριν) 

Φυσικά δεν πήγαινε. Αφού όμως ερχόταν συνέχεια στον ύπνο 

πήγε στον ιερέα του νεκροταφείου. Έμπειρος ο ιερέας κατάλαβε 

τι συνέβαινε. Ζήτησε εκταφή .Το σώμα  ήταν σε μη σωστό 

χώμα και δεν έλιωνε και του αλλάζουν τάφο. Δεν 

ξαναεμφανίστηκε ο θείος. Τι δείχνει αυτό; Ότι η ψυχή είναι 

αιώνια και άσε τους ρεαλιστές να λένε. 

Φοιτητής είχα γνωρίσει μία φοιτήτρια της άκρας αριστεράς 

,άθεη ως το κόκκαλο. Μια φορά συναντηθήκαμε και με τρόμο 

μου ανέφερε τι της συνέβη ένα βράδυ. Συμμετείχε για πλάκα σε 

μια πνευματιστική συγκέντρωση, κάλεσαν πνεύματα (δαίμονες 

που παρίσταναν αυτόν που καλούσαν) και συνέβη κάτι 

ΤΡΟΜΑΚΤΙΚΟ. Δεν ήθελε να μου πει τι. Κατάλαβα. Εμφάνιση 

ζωντανού δαίμονα. Ήταν μου λέει μεσάνυχτα και έφυγε ,αλλά 

από τον τρόμο φοβόταν να πάει σπίτι της να κοιμηθεί. Έτσι 
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πήγε σε γνωστό της φοιτητή και τον πίεσε να κοιμηθούν στο 

ίδιο κρεβάτι αγκαλιά γιατί έτρεμε ακόμη.  

Είπατε τίποτα; 

Θα αναφέρω ένα τελευταίο με ταρώ τράπουλα. Στο σπίτι μου το 

παλιό ,ανέβηκε ο ένοικος από κάτω και ήταν τρείς κοπέλες 

(όλες επιστήμονες). Εγώ έλειπα. Τις έριξε ταρώ. Πρόκειται για 

την πιο αρχαία σατανική τράπουλα 11 φύλλων νομίζω (θάνατος 

,έρωτας κ.λ.π). Όταν έφυγε σε 3 λεπτά έσπασαν όλα τα υαλικά 

στη κουζίνα  χωρίς λόγο ,πιάτα ποτήρια κ.λ.π. Δεν έμεινε 

τίποτα. Έδωσαν δικαίωμα στον Δαίμονα. Ευτυχώς σε δέκα 

μέρες θα το νοίκιαζα το σπίτι και όλα τα υαλικά ήταν της 

κοπέλας (τώρα καθηγήτρια πανεπιστημίου) ,η άλλη νηπιαγωγός 

και η Τρίτη εισοδηματίας. Με την ταρώ σου βρίσκουν ένα δύο 

σωστά, άγνωστα στους άλλους αλλά μετά ο  δαίμονας ψεύδεται 

και αρχίζει να σε βάζει σε περιπέτεια. Μακριά από ταρώ. 

Τώρα θα αναφέρω με μία φράση θαύματα ζωντανά, επειδή 

αναλυτικά θα τα διαβάσετε στο άλλο έντυπο (τα βιώματά μου 

από τον Άγιο Ραφαήλ Μυτιλήνης).  

Ήμουν μεσάνυχτα στο καμπαναριό της Μονής και εμφανίστηκε 

ο ίδιος ο Άγιος Ραφαήλ στο καμπαναριό και μάλιστα 

ΑΠΙΣΤΕΥΤΟ ο ίδιος ο Χριστός, σε μέγεθος τοίχου. 

Εμφανίζονταν ,χάνονταν ,ξαναεμφανίζονταν. Από κάτω ήταν 80 

άτομα περίπου (που και που εμφανίζεται την νύχτα ο Άγιος στο 

καμπαναριό) και ο κόσμος περιμένει τα μεσάνυχτα να τον δει. 

Μάλιστα όλοι έβλεπαν τη μικρή Αγία Ειρήνη να προσπαθεί να 
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ξεμπλέξει το φουστανάκι της από τα αγκάθια στα βάτα , στα 10  

μέτρα από τους προσκυνητές. Λεπτομέρειες στο έντυπο 

«βιώματα από τον Άγιο Ραφαήλ». 

Τα βράδια στον ξενώνα κτυπούσε τις πόρτες των δωματίων , 

έβγαιναν οι προσκυνητές και δεν έβλεπαν κανένα. Το πρωί το 

συζητούσαν με έκπληξη. 

Άκουγα ψαλμωδίες στο δάσος με τις ελιές δίπλα, αλλά δεν 

έβλεπα κανένα. Αυτό το αναφέρουν πάρα πολλοί. Αν πάτε στον 

Άγιο στη Μυτιλήνη ,κοιμηθείτε στον ξενώνα,(έχει πάνω από 

500 κρεβάτια, το μεγαλύτερο γυναικείο Μοναστήρι στην 

ορθοδοξία) θα δείτε διάφορα. Όχι σε ξενοδοχείο. 

Μέσα στον κεντρικό ναό της Μονής πήγα να φωτογραφίσω 

ωραιότατες αγιογραφίες . Με πλησιάζει μια μοναχή και μου 

λέει. 

Απαγορεύεται 

Εντάξει είπα αλλά έβγαλα κρυφά και όταν εμφάνισα το φίλμ  

τρόμαξε και ο φωτογράφος. 

Τι έκανες; Κομμένα κεφάλια μπαίνουν σε άλλους ανθρώπους 

και σώματα σε άλλα κεφάλια. Το έλεγα και στους μαθητές μου 

στην έκτη Δημοτικού τι έκανε η ασέβειά μου. 

Εγώ ξεκίνησα να ασχολούμαι πολύ με τον Άγιο Ραφαήλ, όταν 

νεαρός δάσκαλος μοίρασα βιβλία με θαύματα του Αγίου, 

λαδάκι κ.λ.π. μόλις ήρθα από τη Μυτιλήνη, για τους γονείς. Σε 

ένα μήνα ρώτησα την τάξη (ΣΤ’ Τάξη) 

Έγινε κανένα θαύμα; 
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Μια μαθήτρια δύο φορές μας ανέφερε το εξής. Τα έδωσα στη 

θεία μου που πέθαινε (καρκίνος μεγέθους μανταρινιού) και το 

ίδιο βράδυ την επισκέφτηκε ο Άγιος ,της είπε δεν έχει πίστη και 

να νηστέψει τρείς μέρες. Σε τρείς μέρες εξαφανίστηκε ο όγκος 

και οι γιατροί  έμειναν κατάπληκτοι. Αυτό ήταν το πρώτο 

θαύμα και από τότε άρχισα να ασχολούμαι πολύ με τον Άγιο 

και να τον διαδίδω με βιβλία κ.λ.π. Πήγα τρείς φορές στο 

Μοναστήρι στη Μυτιλήνη. 

Η κυρία που μένει κάτω από μένα (ασθενής βαριά κι αυτή) ,μου 

έλεγε ότι διάβαζε βιβλίο με θαύματα του Αγίου ,την πήρε ο 

ύπνος και ξαφνικά ακούει ευκρινέστατα μια δυνατή φωνή . 

Μαρία ,λίγες σελίδες έμειναν από το βιβλίο διάβασε και αυτές. 

Ότι και να μου λένε Βασίλη εγώ άκουσα 100% τη φωνή του. 

Όταν νοσηλεύονταν στο Νοσοκομείο μίλησε στη διπλανή 

άρρωστη για τον Άγιο Ραφαήλ. 

Άσε Μαρία δεν πιστεύω σ’ αυτά. Ξαφνικά η λάμπα στην είσοδο 

(δύο χρόνια καμένη όπως είπαν οι νοσοκόμες), αναβόσβηνε. 

Μήνυμα. 

Εκείνο όμως το θαύμα που με τάραξε και από τότε μιλώ για τον 

Άγιο ήταν το εξής. Ήρθε ο ξάδερφος της συζύγου καλοκαίρι 

στο σπίτι στη Σκουρτού με τη σύζυγό του. Μου λέει η σύζυγός 

μου, δέκα χρόνια τώρα δεν μπορούν να κάνουν παιδί. Χωρίς να 

την ενημερώσω την άλλη μέρα ζήτησα από το Μοναστήρι 

παράκληση για  τεκνογονία. Σε λίγες μέρες εμφανίζεται ο Άγιος 

στον ύπνο της ,και της λέει ,θα σου δώσω παιδί ,θα έρθεις στο 



 

25 
 

Μοναστήρι ,της έδειξε όλο το δρόμο από το λιμάνι ως το 

Μοναστήρι. Μένει αμέσως έγκυος. Όταν πήγε στη Μυτιλήνη 

έλεγε στο ταξιτζή. 

Από εδώ στρίψε ,από εκεί στρίψε. 

Κυρία μου γνωρίζω το δρόμο. 

Όταν έφτασε στο Μοναστήρι ,ήταν ακριβώς όπως στον ύπνο 

της. Το παιδί το ονόμασε Ραφαήλ. Μας τα διηγήθηκε πολλές 

φορές. 

Από τότε τρείς άτεκνες για χρόνια πολλά και με εξωσωματικές 

,με παράκληση στον Άγιο έκαναν παιδιά ενώ οι γιατροί είχαν 

απορρίψει τη δυνατότητα αυτή. 

Όταν τα Χριστούγεννα στόλιζα το δέντρο έβαζα τα πάντα εκτός 

από τη φάτνη. Με χαλούσε να βλέπω τον Χριστό σαν κουκλάκι  

στη φάτνη. Μια φορά μέρα Χριστουγέννων έρχεται επίσκεψη 

ένας φίλος δάσκαλος ο Γιώργος. Ενώ έμπαινε λέει. 

Ρε Βασίλη πιστεύεις ότι ο Χριστός γεννήθηκε σε σταύλο στη 

Βηθλε..; Πριν τελειώσει τη λέξη Βηθλεέμ, ξαφνικά σπάει ένα 

χοντρό γιαλί στο σύνθετο με κρότο και πέφτει το μικρό 

στερεοφωνικό που είχα πάνω. Λέει η κόρη του. 

Να τι έγινε με αυτά που λες. 

Έψαξα σαν ανακριτής αν έφταιγε το γιαλί ή κάτι άλλο. Όλα τα 

απέρριψα. Λεπτομέρειες στο έντυπο «τα βιώματά μου από Άγιο 

Ραφαήλ» 

Τελευταίο θαύμα ,το μεγαλύτερο για μένα είναι το εξής. Στην 

οδό Πλάτωνος στον Εύοσμο 700 μέτρα από το σπίτι μου, είναι 
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ένας άριστος καρδιολόγος με όλα τα μηχανήματα. Πήγα για 

έλεγχο. Μου βρίσκει δύο χαλασμένες βαλβίδες (και μάλιστα τη 

μητροειδή). Ο υπέρηχος τα έδειξε καθαρά. Σε ένα χρόνο και 

αφού έγινε παράκληση στον Άγιο ο υπέρηχος τις έδειχνε 

υγιέστατες. Ο γιατρός τρελάθηκε. Σύγκρινε τους υπερήχους. Ο 

γιατρός λέγεται Στράτεχ. 

Μα στην καρδιολογία  δεν συμβαίνουν αυτά λέει. Λεπτομέρειες 

στο έντυπο «τα βιώματά μου από τον Άγιο Ραφαήλ» 

Είχα στα Τρίκαλα έναν πολύ καλό φίλο και καλό Χριστιανό. 

Δυστυχώς 45 χρονών (δικαστής) σκοτώθηκε σε τροχαίο στη 

Θεσσαλονίκη. Την παραμονή του θανάτου του ο Ηγούμενος της 

Σιμωνόπετρας Αιμιλιανός και υπεύθυνος της γυναικείας Μονής 

Ορμύλειας καλεί την αδελφή του ,μοναχή εκεί και της λέει. 

Αδελφή  γιατί χτυπούν οι καμπάνες χαρμόσυνα; 

Δεν ακούω καμπάνες γέροντα. 

Το μήνυμα ήταν ότι ο φίλος την επόμενη θα έφευγε για την 

Ουράνιο Βασιλεία. Όλοι οι φίλοι του μάθαμε για τις καμπάνες. 

Ήμουν σπουδαστής στην Ακαδημία Λαμίας .Μου έλεγαν για 

ένα σπουδαστή που έκανε επίκληση πνευμάτων (δαιμόνων) και 

τον απέφευγα. Μια μέρα μεσημέρι βρεθήκαμε στη κεντρική 

πλατεία της Λαμίας (Ελευθερίας) και τον ρώτησα αυτά που 

άκουγα. Μου λέει. Κάνε το χέρι σου γροθιά. Κάνει μια ευχή 

κλείνοντας τα μάτια (άρα ξορκι) και μου λέει. 

Άνοιξε  τώρα την παλάμη. 
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Ξαφνικά βλέπω όλη η παλάμη μου μαύρισε τελείως (σαν καπνιά 

μαύρη). Φοβήθηκα. 

Τώρα θα μείνει για πάντα μαύρη η παλάμη μου; 

Όχι σε λίγο θα φύγει. 

Σε μισή ώρα έφυγε. Δαιμονικό φαινόμενο, μεσημέρι με ήλιο. 

Φτηνά τη γλύτωσα. 

Ακούστε ,δεν έχω αυταπάτες. Όσα θαύματα και μεταφυσικά να 

αναφέρω οι περισσότεροι αναγνώστες δε θα πειστούν ούτε θα 

προβληματιστούν. Το ξέρω από συζητήσεις όταν αναφέρω 

τέτοια. Όλοι σχεδόν τα αμφισβητούν. Ποιος είναι ο λόγος της 

απιστίας; Ο Χριστός λέει είναι «σκληροί τη καρδία» ,οι Άγιοι 

λένε «είναι πωρωμένοι». Εγώ αποδίδω και σε κάτι άλλο την 

αιτία. Το μυαλό του ανθρώπου είναι «πεπερασμένο», δηλαδή 

έχει ικανότητες μέχρι ενός ορισμένου σημείου. Μετά δεν μπορεί 

να συλλάβει. Λέμε για αθανασία ψυχής στην αιωνιότητα. 

Αδιαφορία. Γιατί; Γιατί το μυαλό αδυνατεί να συνειδητοποιήσει 

την έννοια αιωνιότητα. Ξέρει τι σημαίνει αλλά αδυνατεί να την 

συλλάβει. Λέει κάποιος. Αιωνιότητα είναι το εξής. Έστω ένας 

αετός κάθε 1000 χρόνια έρχεται στη Γη και παίρνει ένα κόκκο 

χώματος. Όταν θα τελειώσει όλο τον πλανήτη θα έχει περάσει 

το πρώτο δευτερόλεπτο της αιωνιότητας. Πάλι όμως το μυαλό 

δεν μπορεί να το συνειδητοποιήσει. Έτσι αδιαφορεί και το 

ξεχνά. Αν είχε πλήρη συνείδηση ότι θα ζει η ψυχή του στον 

απειρόχρονο  θα τρόμαζε ,θα προβληματιζόταν. Αυτή είναι μία 

αιτία που ακούει θαύματα και αμέσως μετά συζητά για 
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αθλητικά, για το γκολ που έβαλε ο Πανιώνιος στο Λεβαδειακό. 

Τα έχω ζήσει αυτά. 

Αν λοιπόν έστω για λίγο συνειδητοποιήσεις  ότι η ψυχή σου θα 

ζει στον απειρόχρονο για πάντα, ίσως προβληματιστείς αν 

αξίζει να ασχοληθείς με τον Θεό και την ψυχή σου και 

σταματήσεις να αμφισβητείς με φανταστικές εξηγήσεις 

πρόχειρες και ανεύθυνες και να λες. 

Όλα είναι ύλη .Τίποτα άλλο δεν υπάρχει. 

Καίγεσαι και αγωνίζεσαι σκληρά για τα 80 χρόνια που θα 

ζήσεις. Αγωνιάς ,προσπαθείς να ανταπεξέλθεις στις απαιτήσεις 

της ζωής που είναι μόνο 80 χρόνια. Για τη ζωή της ψυχής στον 

απειρόχρονο δεν κάνεις τίποτα. Γιατί; Γιατί δεν πιστεύεις στον 

απειρόχρονο; Ο Θεός πως ζει εκατοντάκις  τρισεκατομμύρια 

αιώνες στον απειρόχρονο; Το ίδιο και η ψυχή σου που ο 

Χριστός λέει αποτελείται από το ίδιο υλικό που αποτελείται και 

αυτός. Πνευματικό υλικό. Υπάρχουν σε ένα τραγούδι του 

Καζαντζίδη οι σοφοί στίχοι. 

Δυο πόρτες έχει η ζωή άνοιξα μια και μπήκα σεργιάνισα ένα 

πρωινό και ώσπου να ρθει το δειλινό ,από την άλλη βγήκα. 

Σοφοί στίχοι. 

Γιατί γράφω για θαύματα; Γιατί πιστεύει πιο εύκολα κάποιος 

(αν πιστέψει ,οι περισσότεροι δεν πιστεύουν). Πρέπει να 

λέγονται στους άλλους όμως. Μου άρεσε που ο δημοσιογράφος 

Χαρδαβέλας ένα θαύμα που του συνέβη το δημοσιοποίησε. 

Έμαθε ότι έχει προχωρημένο καρκίνο στο φάρυγγα και είπε εγώ 
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δεν κάνω θεραπεία θα ζητήσω από την Παναγία να με κάνει 

καλά Μένει στη Πάρο το καλοκαίρι, πάει στη Μονή της 

Παναγίας της Εκατονταπυλιανής και στην αυλή τον συναντά 

μία μοναχή ,η ομορφότερη γυναίκα στον κόσμο που είδε (όπως 

γράφει). Του λέει θα γίνεις καλά και εξαφανίζεται. Έψαχνε τη 

μοναχή αυτή μετά ,αλλά οι μοναχές του είπαν δεν έχουμε 

μοναχή σαν αυτή που περιγράφεις. Κατάλαβε ήταν η ίδια η 

Παναγία. Έγινε καλά όπως το είπε. Τέτοια θαύματα έχουν γίνει 

ατελείωτα που δεν φθάνουν 1000 σελίδες να τα γράψω. 

Μια αιτία απιστίας είναι η αδυναμία του εγκεφάλου να 

συλλάβει έννοιες που τον ξεπερνούν. 

Στην πραγματικότητα δεν τον ξεπερνούν ακριβώς αλλά 

χρειάζεται και μεγάλη ευρύτητα μυαλού να τα αντιληφθεί που 

το ονομάζουμε πίστη. Παράδειγμα. Αυστραλιανοί αστρονόμοι 

με πολύπλοκες μεθόδους και μηχανήματα (ραδιοτηλεσκόπια και 

άλλα) ,ανακάλυψαν επιτέλους τον αριθμό των άστρων. Είναι 

70 000 000 000 000 000 000 000 αστέρια. 

Στα μαθηματικά ο αριθμός λέγεται 70 εξάκις εκατομμύρια. Ο 

αριθμός δεν αντιλαμβάνεται από τον εγκέφαλο και γι αυτό οι 

επιστήμονες αυτοί είπαν, ότι σημαίνει ,ότι τα αστέρια είναι 10 

φορές παραπάνω από όλους τους κόκκους της Γης ,των ερήμων 

και των ακρογιαλιών. Μόνο η Σαχάρα είναι όσο η μισή 

Ευρώπη. Μπορεί ο ανθρώπινος εγκέφαλος να το πιστέψει; Είναι 

αδύνατον να το πιστέψει αληθινά γιατί το βρίσκει παράλογο. 

Απλά το δέχεται γιατί το λένε οι επιστήμονες, αλλά ποτέ δεν θα 
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το πιστέψει αληθινά. Και οι Αυστραλοί αστρονόμοι ακόμη 

είπαν το ίδιο. Ο αριθμός αυτός είναι πέραν πάσης λογικής. 

Όντως η λογική δεν το δέχεται .Όμως είναι μία αλήθεια. Έτσι 

και στην πίστη στο Χριστό. Εγώ βλέπω τα δέντρα ,βουνά , 

θάλασσα ,ζώα ανθρώπους κ.λ.π. Τίποτα άλλο. Τι μου λένε για 

Θεό που ελέγχει το σύμπαν; Αφού το σύμπαν λένε οι 

αστρονόμοι έχει διάμετρο 24 δισεκατομμύρια έτη φωτός, όταν 

το φως σε ένα δευτερόλεπτο φέρνει 9 φορές το γύρο της γης 

(ταχύτητα φωτός 300 000 χιλιόμετρα ανά δευτερόλεπτο). Πώς ο 

Θεός βρίσκεται σε τέτοια έκταση αχανή αφού είναι πανταχού 

παρών; Και όμως βρίσκεται παντού ,απλά δεν γνωρίζουμε την 

ουσία του Θεού, τι ον είναι, απλά μερικές ιδιότητες που μας 

είπε ο ίδιος ξέρουμε. Τελευταίο-Όλοι δεχόμαστε ότι υπάρχουμε 

εμείς και τα άπειρα αστέρια είτε πιστεύεις ότι τα δημιούργησε ο 

Θεός είτε η φύση έγινε μόνη της από το μηδέν. 
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Πάλι ο εγκέφαλος όλων των ανθρώπων το βρίσκει παράλογο ότι 

υπάρχουμε. Γιατί ποιος δημιούργησε το Θεό η τη φύση; Από το 

τίποτα ,από το μηδέν ουδέν γεννάται. Άρα δεν έπρεπε να 

υπάρχουμε. 

Ε, λοιπόν πως γίνεται και υπάρχουμε από το μηδέν, από το 

τίποτα; Πως άπειρα άστρα φτιάχτηκαν από το μηδέν, από το 

τίποτα; Και εγώ λογικά το απορρίπτω. Και όμως υπάρχουμε 

εμείς και τα άστρα. Άρα το μυαλό μας έχει περιορισμένες 

δυνατότητες. Να γιατί χρειάζεται και η πίστη. Η πίστη δείχνει 

ΑΝΟΙΧΤΟΜΥΑΛΟ άνθρωπο με ΕΥΡΥΤΗΤΑ ΕΓΚΕΦΑΛΟΥ. 

Ποιος είναι τώρα ο αφελής; Ποιος είναι ο ρεαλιστής; Να 

θυμηθούμε ότι ο Θεός λέει ο ίδιος ,ότι δεν δημιουργήθηκε 

,υπήρχε πάντοτε «προ πάντων των αιώνων». Η λογική δεν το 

κατανοεί. Αποδεικνύεται όμως από το ότι δημιουργήθηκε 

σύμπαν μήκους 24 δισεκατομμυρίων ετών φωτός. Άρα ο 

«ρεαλιστής» είναι αφελής και στενόμυαλος , χωρίς εύρος 

εγκεφάλου. Ο Σωκράτης πολύ σωστά είπε – 

Εν οίδα ότι ουδέν οίδα (ένα ξέρω ότι τίποτα δεν ξέρω). Γιατί θα 

πει κάποιος τα έκανε ο θεός και όχι η φύση; Γιατί έγιναν όλα με 

άπειρη σοφία και άπειρη νοημοσύνη και μόνο ανώτερο ον 

μπορεί να τα κάνει, όχι η φύση που δεν έχει μυαλό, έχει μόνο 

νόμους και κανόνες στους οποίους υπακούει αναγκαστικά και 

τίποτα άλλο. Ακούστε ,λέμε συνέχεια να έχουμε ΠΙΣΤΗ στο 

Θεό. Πόσο σωστή είναι αυτή η λέξη; Είναι αμφιλεγόμενη, διότι 

ο Θεός μας έχει δώσει και μας δίνει τόσες αποδείξεις για την 
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ύπαρξή του που δεν χρειάζεται πίστη, έχουμε τόσες αποδείξεις. 

Εντάξει λένε, δεν είναι αποδείξεις , είναι ενδείξεις. Ότι και να 

το θεωρεί ο καθένας, ο Θεός δεν μας άφησε χωρίς να μας δώσει 

άφθονα στοιχεία για την ύπαρξή του, ώστε να μας βοηθήσει. 

Όταν άρχισε το κήρυγμα ο Χριστός , άρχισε και ατέλειωτα 

θαύματα, όπου πήγαινε. Γιατί; Για να δώσει στοιχεία στους 

ανθρώπους. Πολλές φορές είπε ,τόσα θαύματα είδατε ακόμα δεν 

πιστεύεται ότι είμαι ο θεός; Ολιγόπιστοι γιατί διστάζετε; (τα 

έψαλλε και στους μαθητές του λέγοντας τα ίδια). Γιατί αιώνες 

τώρα αφήνει τους Αγίους να κάνουν πολλά θαύματα; Για να 

βοηθήσει τους ανθρώπους με στοιχεία. Μόνο η Ανάσταση του 

Χριστού περιέχει πλήθος αποδεικτικών στοιχείων (διαβάστε 

αναλυτικά στο έντυπο «επιστημονικές αποδείξεις ότι ο Χριστός 

τελικά είναι ο Θεός»). Γιατί εκατοντάδες χρόνια πριν έρθει ο 

Χριστός στην  Παλαιά  Διαθήκη  αναφέρονται  όλες  οι 

λεπτομέρειες για το Χριστό που επαληθεύτηκαν; Για να δώσει 

στοιχεία στους ανθρώπους. Ειδικά ο προφήτης Ησαΐας είναι το 

κάτι άλλο. Περιέγραψε όλα όσα θα συμβούν από την γέννηση 

του Χριστού ως την Ανάσταση. Όλα όσα προφήτευσε ο 

φοβερός Ησαΐας όλα έτσι έγιναν. Θα γεννηθεί στη Βηθλεέμ ,θα 

ζήσει στη Ναζαρέτ και θα τον ονομάζουν Ναζωραίο, θα τον 

κυνηγήσει ο Ηρώδης και θα καταφύγει στην Αίγυπτο η Παναγία 

μέχρι να πεθάνει ο Ηρώδης και μετά στη Ναζαρέτ. Θα μιλά με 

παραβολές ,θα τον σταυρώσουν εν μέσω δύο ληστών ,θα 

αναστηθεί. Όλα αυτά και άλλα πολλά περιγράφει ο Ησαΐας , 
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ακόμα και ότι ο Ιούδας θα τον προδώσει για 30 αργύρια. Γιατί; 

Για να δώσει στοιχεία ο Θεός και να βοηθήσει τους ανθρώπους 

να πιστέψουν. Ε, τι άλλο θέλουν πια για να πιστέψουν; Να δουν 

στον ουρανό τον Χριστό; Δεν έχει καμία αξία τότε. Τέλος να πω 

και κάτι εναλλακτικό. 

Ένας  Άγιος λέει- δεν χρειάζονται θαύματα και αποδείξεις ,δεν 

χρειάζεται τίποτα. Μια ματιά στο σύμπαν να ρίξει ο άνθρωπος 

για 5’ και είναι υπεραρκετό να πιστέψει στο Δημιουργό Θεό. 

Αρκεί να είναι καλοπροαίρετος ,καλόπιστος και όχι αλαζόνας 

αντιδραστικός , κακόπιστος και «σκληρός τη καρδία» όπως λέει 

ο Χριστός στην παραβολή του σπορέως. 

Είναι άφθονα τα παραδείγματα που η λογική του ανθρώπου , ο 

εγκέφαλός του απορρίπτει. Πολλά πράγματα, γιατί τα θεωρεί 

παράλογα, είναι αδύνατον να συμβαίνουν πιστεύει. Επειδή 

όμως η επιστήμη τα αποδεικνύει «κάνει την πάπια» και τα 

δέχεται αλλιώς θα τον πουν χαζό αμόρφωτο. 

Παράδειγμα-το φως τρέχει με ταχύτητα 300 000 χιλιόμετρα το 

δευτερόλεπτο. Άρα φέρνει το γύρο της γης 9 φορές σε ένα 

δευτερόλεπτο. Τα φωτόνια (στοιχεία του φωτός) σε δύο 

δευτερόλεπτα φέρνουν 18 φορές το γύρο της Γης. Αποκλείεται 

να το συνειδητοποιεί αυτό ,αλλά σιωπά και το δέχεται ενώ το 

κρίνει παράλογο. Λέει όμως ότι δέχεται μόνο τη λογική ,όχι 

Θεό.Μα η λογική κατά βάθος του λέει είναι αδύνατη αυτή η 

ταχύτητα. Ηλογική του λέει είναι αδύνατον τα άστρα να είναι 9 

φορές περισσότερα από όλους τους κόκκους άμμου των ερήμων 
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και παραλίων της Γης. Όταν πρόκειται για το Θεό, μόνο τότε 

δεν σιωπά και λέει «δεν υπάρχει Θεός» ενώ είναι ολοφάνερο ότι 

μόνο Θεός μπορούσε να τα κάνει αυτά. Εκεί μόνο λέει «ότι μου 

λέει η λογική μόνο και ότι βλέπω μπροστά μου». Βλέπεις 1000 

άστρα το βράδυ αλλά πέφτεις έξω ,είπαμε πόσα είναι. Άρα η 

ανθρώπινη λογική και εγκέφαλος  τέτοια θέματα αδυνατεί να τα 

δεχτεί. Αλλά η λογική δεν λέει «ότι βλέπω μόνο» ,αλλά «εν 

οίδα ότι ουδέν οίδα» δηλαδή ένα ξέρω ότι δεν ξέρω τίποτα. 

(Σωκράτης).  

Ίσως νομίζετε ότι πιστεύουμε γιατί θέλουμε ζωή και μετά το 

θάνατο. Λάθος.  Εγώ συγνώμη Θεέ μου θα ήθελα να πάω στην 

ανυπαρξία μετά το θάνατο. Γιατί να θέλω να περάσω από 

κρίση; Πριν 100- 200-300 …χρόνια είχα πρόβλημα στην 

ανυπαρξία; Απλά οι ατέλειωτες αποδείξεις με κάνουν πιστό 

Χριστιανό. Αυτές που έγραψα είναι σταγόνα στον ωκεανό των 

αποδείξεων. Νομίζουμε ότι απόδειξη είναι ότι αποδεικνύεται με 

μαθηματικά. Όταν βλέπεις το γιό σου έκανες πριν εξισώσεις και 

βρήκες ότι είναι γιός σου; Όταν πιάνεις το ποτήρι να βάλεις 

νερό ,με εξισώσεις σιγουρεύτηκες ότι είναι ποτήρι; Όχι με τη 

λογική; Ε, η λογική αποτελεί απόδειξη. Στα  Νομικά απόδειξη 

θεωρούμε το λογικό, δεν  δικάζουμε  κατόπιν  εξισώσεων  για  

να σιγουρευτούμε. Λέμε με την πίστη γινόμαστε Χριστιανοί. 

Μα ο Θεός μας έδωσε και ατελείωτες αποδείξεις για να 

πιστέψουμε. Ο Χριστός έκανε ατέλειωτα  θαύματα για να 

πιστέψουν ότι είναι υιός του Θεού. Και οι Ιστορικοί της εποχής 
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γράφουν ότι «λένε ότι ο Χριστός έκανε πολλά θαύματα» όταν 

αναφέρονται στον Χριστό (Ρωμαίοι Ιστορικοί). Δεν χρειάζονται 

περισσότερα. 
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                             ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 

ΜΑΡΞΙΣΤΙΚΟΣ    ΥΛΙΣΜΟΣ    ΚΑΙ    ΑΘΕΙΑ. 

 

Δεν έχω τίποτα με τα κομμουνιστικά κόμματα και την αριστερά. 

Σέβομαι τις πολιτικές απόψεις όλων. Δεν τους κρίνω ,δε μου 

πέφτει λόγος. Αυτό είναι η Δημοκρατία και ο πλουραλισμός. 

Έχω φίλους κομμουνιστές και αριστερούς (πάντοτε είχα) και 

περνάμε καλά. Αυτά για να μη παρεξηγηθώ. Ο Μάρξ έφτιαξε 

ένα πολιτικοκοινωνικό και οικονομικό σύστημα. Σεβαστό. 

Όμως έκανε και μια ΑΣΤΟΧΙΑ Προχώρησε και στο 

μεταφυσικό επίπεδο ,που δεν έχει σχέση με το οικονομικό του 

σύστημα. Είπε «η θρησκεία είναι το όπιο του λαού. Προχώρησε 

πάρα πέρα στα μεταφυσικά και είπε  «δεν υπάρχει Θεός η φύση 

έγινε μόνη της από το τίποτα και άρα οι κομμουνιστές πρέπει να 

πιστεύουν στον ΥΛΙΣΜΟ. Όλα τα έφτιαξε η ύλη όταν 

εμφανίστηκε από το πουθενά και πέραν αυτής τίποτα δεν 

υπάρχει. Χώμα είμαστε και χώμα γινόμαστε. Η πίστη στο Θεό 

μόνο κακό κάνει.» Αυτά είπε ο Καρλ Μαρξ συνοπτικά. Μα τι 

δουλειά είχε μαζί με το οικονομικό σύστημα να ανακατέψει και 

το μεταφυσικό; Το μεταφυσικό αφορά τον κάθε άνθρωπο 

χωριστά, όλοι έχουν το ένστικτο της αναζήτησης του Θεού (που 

μας το έβαλε ο Θεός για να τον αναζητήσουμε) και δεν αφορά 

τον Καρλ Μαρξ. Αυτό είναι προσωπικό θέμα του καθενός. Πως 

αποφασίζει μόνος του να επιβάλει και το τι θα πιστεύει ο 

καθένας; Οικονομολόγος ήταν. Έκανε ειδικές έρευνες και 
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ανακάλυψε ότι η ύλη γεννήθηκε από το τίποτα. Πουθενά δεν 

αναφέρει πως δημιουργήθηκε. Άρα έβγαλε μόνος του ένα 

ΔΟΓΜΑ (δόγμα είναι όταν πιστεύουμε κάτι χωρίς καμία 

ένδειξη) και ζήτησε οι οπαδοί του να το ασπαστούν. Έτσι στα 

βιβλία του, που έτυχε να τα διαβάσω, γράφει ότι ο  σωστός, 

αυθεντικός κομμουνιστής ,πρέπει να είναι και ΑΘΕΟΣ χωρίς 

καμία αιτιολόγηση, χωρίς καμία εξήγηση χωρίς καμία ανάλυση. 

Έτσι όμως το «δεν υπάρχει Θεός» είναι μια απλή ΑΤΑΚΑ  και 

τίποτα περισσότερο. Παραδόξως όμως οι κομμουνιστές και 

μπολσεβίκοι δέχτηκαν αμέσως αυτό το δόγμα ,αυτήν την ατάκα 

χωρίς να το σκεφτούν και έγιναν άθεοι. Όλα τα κράτη του 

Ανατολικού Μπλόκ κήρυξαν αθεΐα. Ο Λένιν έκαψε σε δύο 

χρόνια 10000 εκκλησίες και μοναστήρια, ενώ εκτέλεσε χιλιάδες 

ιερείς.(αυτά είναι πλέον ιστορικά αποδεδειγμένα). Οι 

Χριστιανοί στα ανατολικά κράτη έπεφταν σε δυσμένεια του 

κράτους και δεν τους θεωρούσαν γνήσιους κομμουνιστές. 

Πέφτοντας ο κομμουνισμός το 1990, μόνο στη Ρωσία σε δύο 

χρόνια κτίστηκαν 10 000 εκκλησίες. Όλα τα πρώην ανατολικά 

κράτη επανέφεραν τον Χριστιανισμό και αποκήρυξαν την 

ΑΘΕΙΑ. Αυτά σαν ιστορία. Τώρα όμως τι γίνεται; Πάλι η αθεΐα 

και ο υλισμός κρατήθηκαν από τα κομμουνιστικά μικρά 

κόμματα χωρίς να υπάρχει λόγος. Δεν το καταλαβαίνω αυτό. 

Εντάξει πιστεύουν στον κομμουνισμό, την αθεΐα γιατί την 

κηρύττουν στον υποψήφιο κομμουνιστή; Γιατί δεν το αφήνουν 

το μεταφυσικό στον άνθρωπο να αποφασίσει; Έτσι ,όχι όλοι 
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αλλά οι περισσότεροι κομμουνιστές είναι άθεοι γιατί το είπε ο 

Μαρξ. Μόνο γι αυτό το λόγο. Ένας οικονομολόγος. Το βρίσκω 

ανεξήγητο γι αυτό δεν επεκτείνομαι. 

Πάμε στην αριστερά. Σήμερα άλλο κομμουνισμός άλλο 

αριστερά. Στην αριστερά υπάρχουν εκλογές ,απεργίες δεν 

κρατικοποιείται η ατομική περιουσία κ.λ.π. κ.λ.π. ΠΑΛΙ ΟΜΩΣ 

ΚΑΙ ΣΤΗΝ ΑΡΙΣΤΕΡΑ ΤΟ ΑΝΕΞΗΓΗΤΟ –Η ΑΘΕΙΑ. Ενώ η 

αριστερά απορρίπτει πολλά από τον Μαρξ (επικράτηση με 

επανάσταση ,εμφύλιο κ.λ.π.) κράτησε ως κόρη οφθαλμού τη 

θεωρεία του Μάρξ για την ΑΘΕΙΑ ΚΑΙ ΤΟΝ ΥΛΙΣΜΟ. Οι 

περισσότεροι αριστεροί είναι άθεοι ,υλιστές. Μα γιατί; 

Απέρριψαν τόσα πολλά από τον Μάρξ ,αυτό γιατί το κράτησαν; 

Είναι προσωπικό θέμα το να πιστεύει στο Θεό ο άνθρωπος, 

γιατί επεμβαίνουν και στο τι θα πιστεύει; Δεν τους αφορά. 

Αφορά μόνο τον ίδιο τον άνθρωπο και κανένα άλλον. Πάλι δεν 

μπορώ να δώσω εξήγηση ΣΤΟ ΦΑΙΝΟΜΕΝΟ ΑΥΤΟ. Ο 

«γνήσιος αριστερός ,ο αυθεντικός πρέπει να είναι και άθεος» 

.Γιατί; για ποιο λόγο; Γι’ αυτό θέλουν οι αριστεροί κατάργηση 

του μαθήματος των θρησκευτικών στα Σχολεία, να μη 

διδάσκονται το Χριστό και το Ευαγγέλιο. Τι τους πείραξε ο  

«ΘΕΟΣ ΤΗΣ ΑΓΑΠΗΣ»; Τι τους πείραξε ο Χριστιανισμός  που 

μιλά για δικαιοσύνη ,αγάπη ,ο έχων δύο χιτώνες να δίνει τον ένα 

,οι πλούσιοι να μη καταδυναστεύουν τους φτωχούς ,όχι 

πόλεμοι, πραότητα και τόσες άλλες αρετές , που αν 
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εφαρμοστούν η Γη θα γίνει ΠΑΡΑΔΕΙΣΟΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ 

ΑΝΘΡΏΠΟΥΣ. Ουδεμία εξήγηση έχω. Είναι ανεξήγητο. 

 

 

 

 

 

 

 


